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Vragen van het lid Atsma (CDA) aan
de staatssecretaris van Verkeer en
Waterstaat over het weeralarm.
(Ingezonden 21 december 2009)

1
Heeft u ervaren wat de
weersomstandigheden in grote delen
van Nederland waren op donderdag
17 december?1

2
Kunt u aangeven wat de gevolgen
waren van het slechte weer dat grote
delen van Nederland trof?

3
Herinnert u zich het algemeen
overleg met de Tweede Kamer over
de evaluatie van de Wet op het
KNMI?

4
Wat is tot nu toe gedaan met de
uitkomsten van het bewuste overleg?

5
Wat is de reden dat reeds op
woensdag 16 december private
weerbedrijven wél en het KNMI niet
spraken over een weeralarm?2

6
Waarom is nog steeds geen sprake
van het door de Kamer en u bepleite
regionale weeralarm?

7
Bent u bereid op de kortst mogelijke
termijn met het KNMI afspraken te
maken over de gewenste
aanpassingen in het beleid en bij de

uitwerking ook private marktpartijen
te betrekken?

1 NOS, RTL en andere media.
2 Persbericht Piet Paulusma, Omrop Frysân,
SBS, onderhands aan bewindspersoon
verstrekt.
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